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 Protokół nr 42/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 24 listopada 2015 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przesunięcie 

terminu płatności czynszu dzierżawionego Szpitalowi Powiatowemu w Nowym 

Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ubiegania się o dofinansowanie robót budowlanych ze środków PFRON przy 

realizacji inwestycji „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosków o pomoc finansową 

poszkodowanych w pożarze wielorodzinnego budynku mieszkalnego położonego w 

miejscowości Lipinki. 

 

Pan Starosta odczytał wnioski poszkodowanych, które stanowią załączniki nr 3, 4, 5, 6,7, 8. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w budżecie nie ma środków na ten cel. Dodała, że 

wcześniej osoby, które zgłaszały się z wnioskiem do Zarządu otrzymywały pomoc w 

wysokości 1500 zł.  

Pani Grzywacz zapytała, czy w tym budynku trzeba naprawić cały dach. 

Pani Stajszczak odpowiedziała, że po pożarze nie ma części budynku. Dodała, że pożar był 

najprawdopodobniej spowodowany wybuchem butli gazowej.  

Pani Skarbnik stwierdziła, że problemem będzie rozliczenie gminy z powiatem z uwagi na 

krótki okres czasu rozliczenia tj. do końca roku. Zasugerowała, żeby zwrócić się do Wójta 

gminy Biskupiec z zapytaniem jak przydzielić środki finansowe tj. sprawdzić jakie są  

potrzeby osób poszkodowanych w pożarze i przydzielić środki w styczniu. 

Pan Starosta przychylił się do sugestii pani Skarbnik, żeby skontaktować się z Wójtem i 

Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Biskupcu w powyższej kwestii.  
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Mirosława 

Wodary – dyrektora ZSZ w Kurzętniku w sprawie zwiększenia środków budżetowych 

na 2015 rok.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że powyższy wniosek był już omawiany posiedzeniu Zarządu 

/16.11.2015r/. Dodała, że pan Wodara wnioskuje o zwiększenia środków w budżecie szkoły 

na rok 2015 w wysokości 225 054 zł. Pani Skarbnik poinformowała, że 20.11.2015r. odbyło 

się spotkanie z dyrektorem, księgową szkoły, panią Wicestarostą oraz z Wydziałem Oświaty, 

Kultury i Promocji. Nadmieniła, że dokonane zostało rozliczenie budżetu szkoły na rok 2015, 

z którego wynika iż brakujących środków będzie ok. 205 000 zł. Pani Skarbnik szczegółowo 

omówiła zwiększenia budżetu szkoły w roku 2015. Dodała, że środki będą monitorowane i 

przekazywane pod potrzeby szkoły.  

 

Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie budżetu szkoły w wysokości 205 000 zł. Za głosowali: 

A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Wniosek pana Wodary stanowi załącznik nr 9. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przesunięcie terminu płatności czynszu 

dzierżawnego Szpitalowi Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek pana Jana Karwowskiego, który stanowi załącznik nr 10. 

Dodał, że chodzi o przesunięcie terminu płatności miesięcznego czynszu dzierżawnego w 

wysokości 7 800,00 zł netto z miesiąca listopada 2015 r. na miesiąc grudzień 2015 r. 

Pan Kurowski zapytał, czy jest możliwość zdjęcia obciążenia jakim jest czynsz dla szpitala w 

ostatnich miesiącach. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w budżecie powiatu na 2015r. są zaplanowane dochody z 

tego tytułu. Wyjaśniła, że szpital musiałby złożyć wniosek o umorzenie, odroczenie lub 

rozłożenie na raty zaległej kwoty. Dodała, że radca prawny sceptycznie podchodzi do tej 

kwestii ponieważ jest to spółka, a nie podmiot publiczny. Nadmieniła, że w tym przypadku 

wchodziłaby kwestia pomocy publicznej. Poinformowała, że nowa stawka dzierżawy będzie 

ustalona od 1 stycznia 2016r. 

Pan Kurowski zawnioskował, żeby zdjąć obciążenie z tytułu czynszu dzierżawnego dla 

szpitala na ostatnie miesiące jeżeli byłaby taka możliwość.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


